

《中考英语阅读理解专项训练及答案（41）》

阅读下面短文，从每题所给的A、B、C、D四个选项中，选出最佳选项。

A

If you want to learn a new language , the best way is to go to the country that speaks that language. English is a language that is important for everyone to learn because it is spoken by over 300 million people in the world. It is the language of international trade and travel.

The following are some benefits of learning English :

You can communicate with people from all over the world.

You can read books , newspapers , and magazines in English.

You can understand and enjoy English movies and music.

You can use English to complete tasks at work or school.

You can improve your job opportunities by knowing English.

In conclusion , learning English is an important skill that everyone should have. It is not only a language that is spoken by over 300 million people in the world , but also a language that is important for international trade and travel. By knowing English , you can communicate with people from all over the world , read books and newspapers in English , understand and enjoy English movies and music , complete tasks at work or school , and improve your job opportunities. Therefore , if you want to learn a new language , the best place to do so is in the country that speaks that language.



1.The author's main purpose in writing this passage is to _____.

- A. discuss the importance of learning English
- B. encourage the reader to learn a new language
- C. persuade the reader to travel to English-speaking countries
- D. provide information about the benefits of learning English

2.In paragraph 3 , the author suggests that learning English can help you _____.

- A. complete tasks at work or school
- B. travel around the world without any difficulties
- C. find better job opportunities
- D. all of the above

3.According to paragraph 2 , what is one benefit of learning English?

- A. You can use English to complete tasks at work or school.
- B. You can travel to other countries without any difficulties.
- C. You can find better job opportunities.
- D. You can easily get a job in an international company.

4. In paragraph 2, the author writes that learning English can help you _____.

- A. travel around the world without any difficulties
- B. complete tasks at work or school without any difficulties
- C. understand and enjoy English movies and music without any difficulties
- D. all of the above

参考答案：

1. 正确答案是：A. discuss the importance of learning English。文章主要讨论了学习英语的重要性，并强调了去说英语的国家学习英语是最好的方式。因此，作者的主要目的是讨论学习英语的重要性。选项A符合题意。

2. 正确答案是：D. all of the above。第三段中提到了学习英语可以帮助你在工作或学习中完成任务、与世界各地的人交流、阅读英文书籍和报纸、欣赏英文电影和音乐等。因此，选项D“所有上述选项”是正确答案。

3. 正确答案是：C. You can find better job opportunities。第二段提到学习英语可以提高就业机会，因此这是学习英语的一个好处。选项C提到了这一点，因此是正确答案。

4. 正确答案是：D. all of the above 正确答案是：A. travel around the world without any difficulties。第二段中提到：“通过学习英语，你可以轻松地周游世界”，因此选项A“在世界各地旅行毫无困难”是正确答案。

推荐阅读：

[中考英语阅读理解专项训练及答案\(31\)](#)

[中考英语阅读理解专项训练及答案\(24\)](#)

[中考英语阅读理解专项训练及答案\(23\)](#)

